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Hei

Sender som avtalt utvida info vedr. søknaden min til Laila Bjørge om bakkeplanering på 493/8 
Alver Kommune.

Beklager seint svar, men som nevnt på tlf vart ikkje akkurat dette tilfellet av innkjørt jord noko 
av, men ønsker å ha muligheten til planering når neste mulighet til fin jord byr seg.

Den aktuelle plassen som er planert i dag var ein rygg med snaufjell som eg ville ha vekk, eg fekk 
muntlig godkjenning av Eli Bjørklid då ho var jorbrukssjef midlertidig i Radøy Kommune. Årsaken 
var vel og så vidt eg hugsar å nytta denne steinen til vegbygging som eg hadde fått godkjent 
søknad på den gongen. Eg hugsar ikkje dato på dette, men det må nok vera 2016/17 ein gong.
Eg har sprengt vekk fjellet og nytta steinen delvis til jorbruksveg på eigedomen, i tilegg til 
planering av det aktuelle område. Området blir i dag nytta litt til oppstilling av utstyr, men det er 
kun i påvente av jordmassar så eg får det jordplanert, det er ikkje blitt planert for dette 
formålet.

Eg vil takka for den kjappe behandlingstida til både deg og Laila! Veldig positivt.

Mvh Knut Morten Straume
Tlf 41504002


